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Le français suit  
 

 

 

Issue #2 of the magazine AgriWorforce Matters 
 

 

 

"The end of the year is nearly here. For most of us, this is a time to reflect on the highs, the 

lows, and the lessons learned throughout the last 12 months. This thinking often informs 

how we might want to approach the new year. We can decide what we want to leave 

behind and what we wish to embrace. "  Jennifer Wright, Executive Director 

 

Click on the cover below to access the magazine or visit our website.  

 

 

https://mailchi.mp/a56270b33e5d/cahrc-news-release-february-15-2023-cahrc-receives-funding-to-support-agriculture-workforce-8777817?e=6f4427c084
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https://cahrc-ccrha.us8.list-manage.com/track/click?u=8b2f4e6541485c31a03086416&id=7946d9d60d&e=6f4427c084
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Publication #2 de notre magazine La main-d'œuvre agricole compte 
 

 

 

"La fin de l’année approche. Pour la plupart d’entre nous, c’est le moment de réfléchir aux 

hauts et aux bas, et aux leçons apprises au cours des 12 derniers mois. Cette réflexion 

inspire souvent nos projections pour la nouvelle année. Nous pouvons décider de ce que 

nous voulons laisser derrière nous et de ce que nous voulons embrasser. "  Jennifer 

Wright, Directrice Générale 

 

Cliquez sur la couverture ci-dessous pour accéder au magazine ou visitez notre site Web. 
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Stay in Touch with CAHRC / Restez en contact avec le CCRHA  
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